
PROTOKOt Nr XXXVII/2021 


Obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Koturl 


odbytej w dniu 28 grudnia 2021 r. 


Sesja odbyta si~ w sali gtownej Domu Pracy Tworczej "Reymontowka" w Chlewiskach. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 1400 a zakorlczyty si~ 0 godz. 1515 . 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 15 radnych tj. 100% ustawowego sktadu rady (Iista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotu). 

Porzgdek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XXXVII Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie Wojta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koturl na 

2022 rok. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia budzetu gminy Koturl na 2022 rok. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koturl na lata 

2021-2029. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy Koturl na 2021 rok. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia do Realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiq

zywania Problemow Alkoholowych oraz Narkomanii na 2022 rok. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszka

niowym zasobem gminy Koturl w latach 2022 - 2026. 

10. 	Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia programu wspotpracy Gminy Koturl z organizacjami po

zarzqdowymi i podmiotami, 0 ktorych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o dziatalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie w roku 2022. 

11. Podj~cie uchwaty w sprawie sprzedazy prawa wtasnosci nieruchomosci stanowiqcej mienie 

komunalne Gminy Koturl. 

12. Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wojtowi Gminy Koturl. 

13. Podj~cie uchwaty w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokosci diety dla przewodniczq

cego organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Koturl. 

14. Podj~cie uchwaty w sprawie utworzenia Zwiqzku Mi~dzygminnego ZIELO~IE GMINY. 

15. Podj~cie uchwaty zmieniajqca uchwat~ w sprawie wyrazania zgody na sprzedaz w trybie bez

przetargowym lokali mieszkalnych na rzecz najemcow oraz warunkow i wysokosci udzielanych 

bonifikat przy sprzedazy tych lokali. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Odpowiedzi na interpelacje zgtoszone na poprzednich sesjach. 

18. Dyskusja, sprawy rozne. 

19. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

20. Zamkni~cie Obrad XXXVII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt 1. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek otworzyta Obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Koturl . Stwierdzita 


kworum. Przywitata przybytych na sesj~: radnych powiatowych: Jana Kucia i Barttomieja Kurkusa, 


Wojta Grzegorza Gorala, Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Sekretarza Gminy Joann~ 


J~drzejewskq, Kierownika ZGK w Kotuniu Daniela Niedziatka, Kierownik ROP Elzbiet~ Jastrz~bskq, 


sottysow oraz radnych. 




Ad pkt 2. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek zgtosita wniosek formalny 0 dotqczenie do porzqdku dzisiejszej 


sesji projektu uchwaty zmieniajqcej uchwat~ w sprawie wyrazania zgody na sprzed az w trybie 


bezprzetargowym lokali mieszkalnych na rzecz najemcow oraz warunkow i wysokosci udzielanych 


bonifikat przy sprzedazy tych lokali. 


Wi~cej uwag ani wnioskow nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie zgtoszony przez niq wniosek do porzqdku obrad. 


Wniosek zostat przyj~ty jednogtosnie (za-1S) w jawnym gtosowaniu imiennym. 


Przewodniczqca Rady wyjasnita, ze projekt tej uchwaty zostanie omowiony w punkcie 15 


a dotychczasowe punkty 15,16,17,18 i 19 zostanq omowione jako punkty 16,17,18,19, i 20. 


Ad pkt 3. 


Wojt poinformowat, ze w sprawach administracyjnych w okresie mi~dzy sesja mi wydat 43 decyzji 


admin istracyjnych, 18 postanowienia i 16 zarzqdzen. 


Nast~pnie stwierdzit, ze jest to ostatnia sesja tego roku, wi~c b~dzie mowit nie tyl ko 0 ostatnich 


dziataniach, ale tez 0 inwestycjach catego roku. Byt ty rok szczegolnie trudny dla prowadzenia 


inwestycji. Nie wszystkie udato si~ zakonczyc. Niektore, jeszcze w grudniu miaty podpisane umowy. 


Niektorych nie udato si~ zakonczyc ze wzgl~du na warunki atmosferyczne, ale i row niez na istniejqcq 


pandemi~ i zachorowania pracownikow firm wykonujqcych ustugi. Takim przyktadem jest ulica 


Sosnowa w Kotuniu. Tutaj wykonawca ztozyt uzasadniajqcy wniosek 0 przedtu ienie terminu 


wykonania umowy na rok 2022. Potwierdzit ten wniosek inspektor nadzoru, ktory wstrzymat roboty 


ze wzgl~du na niemozliwosc ich nalezytego wykonania w istniejqcych warunkach atmosferycznych. 


Poza tym jednym przypadkiem wszystkie inne zostaty zrealizowane. W catym roku, tqcznie 


z inwestycjami z funduszu soteckiego, zrealizowalismy 45 pozycji zaplanowanych inwestycji. 


Udato si~ takze pozyskac srodki z funduszy zewn~trznych, w takim stopniu jak to t ylko by to mozliwe. 


Uwag ani pytan do wystqpienia Wojta nie zgtoszono. 

Ad pkt 4. 


Wojt wyjasnit, ze projekt uchwaty uzyskat pozytywnq opini~ Regionalnej Izby Obrachunkowej. 


Niebyto tatwo go przygotowac, ale Pani Skarbnik stata na wysokosci zadania i prosimy 0 przyj~cie 


tego dokumentu. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXVII.239.2021 w sprawie 


uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na 2022 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 5. 


Wojt wyjasnit, ze przedstawiony projekt budzetu uzyskat pozytywnq opini~ Regionalnej Izby 


Obrachunkowej. Dochody 35 i pot miliona ztotych a wydatki 39 i pot miliona ztotych. Juz wiemy, ze te 


dochody jak i wydatki b~dq wi~ksze, bo juz teraz wiemy 0 dotacji z "Polskiego tad u" na wykonanie 


mostu w miejscowosci tqczka, na ktorq to inwestycj~ uzyskalismy 4.700 tysi~cy zt dofinansowania. 


Jest to budzet wyjsciowy poniewaz na pewno w ciqgu roku b~dzie on modyfi kowa ny. 


- Przewodniczqcy Komisji Budzetu i Finansow Jacek Wozny poinformowat, ze na posiedzeniu w dniu 



grudnia stwierdzono, ze zadna komisja stata rady nie wniosta uwag do przedstawionego projektu 

. Komisja pozytywnie niowata uchwaty i wnosi 0 jej przyj~cie. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXV11.240.2021 w sprawie 

gminy Kotun na 2022 rok. 

U podj~ta jednogtosnie (za-15) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

W tym miejscu W6jt podzi~kowat Skarbnikowi Gminy Chodowskiej za wielogodzinnq 


i bardzo trudnq prac~ przy worzeniu zar6wno projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej jak 


i na przyszty rok. Wiem, ze nie by to to tatwe, bo ki wptywajqce do Sq coraz 


szczuplejsze a oczekiwania mieszkanc6w ciqgle rosnq. Tym bardziej doceniam trud wtozony 


w przygotowanie tych dokument6w. 


Ad pkt 6. 


W6jt wyjasnit, ze tak jak m6wit wczesniej, nie wszystkie inwestycje udato si~ zakonczyc w tym roku 


i zostaty one do realizacji na rok kolejny. Ten dokument jest koncowym i porzqdkujqcym 


kwestie wydatk6w inwestycyjnych na ten rok. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXVII.241.2021 w sprawie 


zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na 2021-2029. 


Uchwata podj~ta jednogtosnie w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 7. 


W6jt wyjasnit, kolejny projekt uchwaty to porzqdkowanie dochod6w i wydatk6w roku 2021. 


Pani ik pracowata tym projektem do chwil, aby wszystkie faktury 


optacone w tym roku. Ten projekt zmiany zar6wno w dochodach, 

jak i w wydatkach budzetu. Szczeg6towq informacj~ 0 zmianach zawiera uzasadnienie uchwaty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXVII.242.2021 w 

zmian w 

Uchwata 

gminy Kotun na 2021 

podj~ta nogtosnie (za-15) w imiennym niu jawnym. 

Ad pkt 8. 

Kierownik Gminnego Pomocy w Kotuniu 

profilaktyki na przyszty rok jest kontyn 

spotecznych przeprowadzonq gt6wnie w szkotach z terenu naszej 

Rybak wyjasnita, ze program 

Opiera si~ 0 analiz~ problem6w 

ny. Poparty Krajowym 

programem Profilaktyki. uzupetniony 0 profilaktyczne dla os6b dorostych. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie Uchwaty Nr XXXV11.243.2021 w sprawie 

przyj~cia do Realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych 

oraz Narkomanii na 2022 rok. 



Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym . 

Ad pkt 9. 


Wojt wyjasnit, ze projekt uchwaty okresla sposob post~powania z naszym zasobem mieszkaniowym, 


jego wielkosc, stan techniczny i koniecznosc modernizacji tych lokali. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty i\lr XXXVII.244.202 1 w sprawie 


uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobe m gminy Kotun 


w latach 2022 - 2026. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym . 


Ad pkt 10. 


Wojt wyjasnit, ze program przedstawiony w projekcie uchwaty gminy przyjmuj q corocznie. 


Obejmuje on wiele aspektow, ktore gmina powierza do wykonania organizacj om pozarzqdowym. 


W roku 2022 na realizacj~ tego programu planuje si~ kwot~ 150.000 zt. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXVII.24S .2021 w sprawie 

przyj~cia programu wspotpracy Gminy Kotun z organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, 

o ktorych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dziatalnosci pozytku publicznego 


i 0 wolontariacie w roku 2022. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym . 


Ad pkt 11. 

Wojt wyjasnit, ze projekt uchwaty dotyczy trzech dziatek w miejscowosci Koszewnica. Sq one 

potozone w sqsiedztwie dziatek, na ktorych znajdujq si~ mieszkania komunalne. Na dziatkach tych 

znajdujq si~ komorki mieszkancow. Logicznym jest wi~c sprzedaz tych dziatek ich dotychczasowym 

uzytkownikom. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXVII.246.2021 w sprawie 


sprzedazy prawa wtasnosci nieruchomosci stanowiqcej mienie komunalne Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym . 


Ad pkt 12 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXVII.247 .2021 w sprawie 


ustalenia wynagrodzenia Wojtowi Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Wojt podzi~kowat za podj~cie uchwaty. Przypomniat, ze kilka lat temu samorzqdowcy zostali ukarani 


nie wiadomo za co, bo odebrano im 20% dotychczasowych wynagrodzen. Jest to t akze 


zobowiqzanie do jeszcze wi~kszych wysitkow na rzecz naszej matej ojczyzny. 




pkt 15. 

w nym 

i za n 

17. 
Na 



wskazniki. Powiem, ze nie mam si~ czym chwalic, bo w wydatkach drogowych Gmina Kotun zostata 

catkowicie pomini~ta, bo 200.000 ztotych zabezpieczonych na dokumentacj~, to jest kwota 

niewystarczajqca. Byt przeciwny temu budzetowi zarowno na komisji budzetowej, jak i na sesji, 

poniewaz uznat, ze Gmina Kotun w budzecie na rok 2022 zostata pomini~ta. Napisat, ze po trzech 

latach wydatki te Sq proporcjonalnie i do liczby mieszkancow i do liczby kilometrow drog 

powiatowych - do catej kwoty wydatkow na drogi powiatowe. Jednak juz ten rok przeczy catkowicie 

tym normom. Pisat w tej sprawie do Starosty Siedleckiego, ale zamiast odpowiedzi na zadane 

pytanie uzyskat informacj~ 0 srodkach na roboty drogowe w Gminie Kotun na przestrzeni ostatnich 

lat. Nie zadowolita go ta odpowiedz, bo nie dotyczyta ona jego pytania . Byta dyskusja 0 tym, 

ze b~dzie cos robione na terenie gminy z wydatkow remontowych, ale Skarbnik Powiatu nie 

potwierdzita tych informacji. Jest co prawda notatka 0 remoncie drogi na Pienki ezy do Zdzaru, ale 

jest to tylko notatka. Jesli pozostanie to tylko na zapisach w notatce, to b~dzie bardzo zte dla Gminy 

Kotun. Bytem nawet oskarzany 0 zatatwianie jakichs partykularnych interesow wtasnych a nie 

o dbanie 0 catosc powiatu. Stwierdzit, ze jest radnym z okr~gu tej grniny i interesy tej gminy powinny 

stac w pierwszenstwie. 

- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus ztozyt wszystkim obecnym w imieniu swaim, w imieniu 

Zarzqdu Powiatu Siedleckiego i Pana Starosty zyczenia swiqteczne. Nast~pnie poinformowat 

o inwestycjach na terenie Gminy Kotun wykonanych w ostatnim czasie. Jak do tej pory jestesmy 

na 2-3 miejscu w skali powiatu, kwota to 7.300.000 zt, jest to okoto 60% tego, co by to zrealizowane 

w poprzedniej kadencji . Zostaty wykonane: 6,5 kilometra nowych nawierzchni , 3,5 kilometra 

chodnikow, 1 most i trzy dokumentacje projektowe. Jesli chodzi 0 rok 2022 jest to rzeczywiscie rok 

rekordowy pod wzgl~dem wydatkow. Wyrazit zdziwienie, ze radny Jan Kuc pochwa lit ten budzet 

a jednoczesnie zarowno na komisji budzetow jak i na sesji nie popart go. Ten budzet posiada prawie 

50% srodkow zewn~trznych i nie Sq to srodki z funduszy un i,jnych. Chyba zaden budzet takiej 

jednostki jak nasza na tie catego kraju nie posiada tak duzego wktadu srodkow zewn~trznych 

przeznaczonych na inwestycje. Na budzet trzeba takze patrzec pod kqtem catego powiatu a takze 

okr~gu wyborczego. Razem z radnym Kuciem zostalismy wybrani z okr~gu Kotun, M okobody 

i Suchozebry. Stwierdzit takze, ze momentem, w ktorym nalezy oceniac dziata nie Zarzqdu b~dzie 

koniec kadencji, czyli rok 2023 lub 2024, bo mowi si~ 0 przesuni~ciu terminu wyborow. Jesli chodzi 

o budzet roku 2022, to wydatki prawie 50.000.000 zt na inwestycje, to naprawd~ duzo. W pierwszej 

kolejnosci wykonywane b~dq te inwestycje, na ktore jest juz gotowa dokumentacja, tak jak wczesniej 

zrobilismy ulic~ Reymonta w Kotuniu, czy most na drodze do Wilczonka. Najwi~kszq inwestycjq tego 

roku b~dzie modernizacja drogi na odcinku do Chlewisk w kierunku Nowak i dalej do Dqbrowki 

Stany. W tej cenie inwestycji Sq takze wykupy, bo jak wiadomo zgodnie z przepisa mi drogi mUSZq 

spetniac swoje wymogi i wykupy Sq konieczne przy realizacji kazdej inwestycji drogowej. Gmina takze 

to wie najlepiej, bo realizuje inwestycje drogowe. A niestety te grunty Sq cora z drozsze. Ta inwestycja 

b~dzie kosztowata okoto 35.000.000 zt, z czego prawie 20.000.000 zt b~dzie przypadato Gminie 

Kotun . Oczywiscie planujemy, aby inwestycja ta zakonczyta si~ w 2023 roku. Jedna k wiadomo, ze Sq 

tez inne potrzeby, jak chociazby chodnik w Rososzy. Jego na razie nie ma w budzeeie, ale przeciez 

budzet w ciqgu roku ewaluuje. Tak tez i w budzecie powiatu na pewno znajdq si~ srodki na inne 

inwestycje remontowe niz te wymienione w chwili obecnej w budzecie. Jesli chodzi 0 wykonanie 

modernizacji drogi w Koszewnicy i w Oleksinie, to kwota tych dwoch odcinkow drog b~dzie wynosita 

prawie 7.500.000 zt, a moze i wi~cej, bo z przetargow ostatnio wychodzq wi~ ksze kwoty. B~dq to 

dwa odcinki prawie 2 kilometrowe. Jeden z Pienk przez K~p~ do Koszewnicy az do mostu, drugi od 

mostu w Oleksinie w stron~ Zdzaru. Sq to bardzo drogie inwestycje, ale sqdzi, ze do konca kadencji 

uda si~ je zrealizowac. W tym roku planuje si~ wydatek rz~du 2,5 - 3 miliona ztot ych, wi~c proporcje 

na ten rok zostanq zachowane. Jestesmy jednq z wi~kszych gmin i b~dziemy s i ~ sta rac, aby tak byta 

traktowana. Na pewno b~dzie si~ starac, aby gmina Kotun nie byta pomijana . Ze wzgl~du na to, ze Sq 

juz gotowe projekty na bardzo duze inwestycje, to one muszq byc wykonane w pierwszej kolejnosci, 



ale to nie znaczy, ze nie b~dziemy chcieli zrobiC innych w ramach remontow. Nie wszystkie 

inwestycje uda si~ zrealizowac, jak chociazby droga do Trzcianki, ale b~dziemy si~ starac jq 

zrealizowac do konca tej kadencji. To samo dotyczy drogi Dqbrowka Stara w stron~ Cisia, tam byt 

robiony chodnik teraz trzeba potozyc nawierzchni~. Rozmawiat takze ze Starostq, aby wtqczyc 

w jeden kompleks wykonanie takze remont drogi prowadzqcej od strony Gminy Siedlce przez Cisie 

a konczy si~ przy krzyzu w Chlewiskach. Rozmawiatem z Wojtem na temat wzajemnego 

wspomozenia si~ w sprawie inwestycji planowanych z "Polskiego ladu" a szczegotowo w kwestii 

kanalizacyjnej, zeby mac zrealizowac kanalizacj~ w Gr~zowie i innych wsiach, na ktore Sq juz 

dokumentacj~. Powiem jeszcze 0 drodze prowadzqcej do Czarnow~za, z tq drogq jest ten problem, 

ze jest ona w poblizu wykonywanej niedtugo autostrady. Tq drogq b~dq przewozone materiaty do 

budowy. Wykonanie remontu w chwili obecnej jest z tego powodu bezzasadne, bo za chwil~ 

zostanie ona i tak zniszczona. Umowa 0 uzywaniu drogi zobowiqzuje natomiast wykonawc~ 

autostrady do jej naprawy. Zobaczymy w jakim stanie zostanie ona oddana przez wykonawc~, 

b~dziemy starali si~, aby byta ona oddana w bardzo dobrym stanie. 

- Radny Mariusz Kietbasa poprosit 0 zwrocenie uwagi takze na drogi powiatowe w lqczce. 

Niektore z nich Sq juz w bardzo optakanym stanie. 

- Radna Hanna Kafara przypomniata takze 0 obietnicy wykonania chodnika w Zeliszewie Duzym. 

- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus stwierdzit, ze jesli chodzi 0 chodnik, to tam najpierw nalezy 

wykonac odwodnienie, czyli najpierw wykonac dokumentacj~ na odwodnienie a dopiero potem 

chodnik. l\Jatomiast drogi powiatowe w lqczce Sq drogami gruntowymi i na pewno i one doczekajq 

si~ remontu. 

- Sottys wsi Broszkow Grzegorz Olszewski wskazat na zty stan chodnikow przy drodze w kierunku 

Kotunia. 

- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus wyjasnit, ze chodzi tu 0 inwestycj~ wykonanq w poprzedniej 

kadencji. Na cz~sci chodnika w okolicy mostu ten chodnik si~ powoli zapada. Prawdopodobnie zle 

zostata zaprojektowana podbudowa pod ten chodnik, nie uwzgl~dniata podmoktego terenu 

w poblizu mostu. Nie ma juz gwarancji, wi~c musimy to zrobic za wtasne pieniqdze, moze uda si~ to 

zrobic w nast~pnym roku . 

- Sottys wsi Broszkow Grzegorz Olszewski stwierdzit, ze chodzi takze 0 oczyszczenie chodnikow, bo 

sposrod kostek na chodnikach urosty juz bardzo duze chwasty i niedtugo b~dq one bezuzyteczne. 

- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski zapytat, czy odebrany juz zostat most w Kotuniu. 

Bo przy jego remoncie zostat co prawda zlikwidowany garb, ale za to powstat dot w miejscu 

potqczenia si~ asfaltu, juz w poblizu Jozefina. 

- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus wyjasnit, ze odbior tej inwestycji b~dzie jutro. 

- Radna Matgorzata Jachowska zwrocita takze uwag~ na brak barierek przy remontowanym moscie, 

nawet jesli one zostanq zamontowane w miejscach, ktore Sq dla nich przygotowane, to Sq one 

niewystarczajqcej dtugosci. 

- Radny powiatowy Jan Kuc, stwierdzit, ze radny Kurkus wszystkim poprawit humor, bo okazuje si~, 

ze nikt nam nie da wi~cej niz Pan Kurkus nam obiecat. Nast~pnie poprosit 0 doktadny zapis 

dzisiejszej sesji, bo b~dziemy go czytac szczegotowo na koniec przysztego roku, i porownywac z tym 

co zostato zrobione a co zostato powiedziane. Jego niepokoj wynika z tego, ze nic z tych rzeczy, 

o ktorych mowit radny nie zostato zapisane w budzecie. Mozna by to zapisac, aby by to to 

zobowiqzaniem dla Pana Starosty. Tak jak dla Wojta zobowiqzaniem Sq zapisy w budzecie, tak i zapisy 

w budzecie powiatu Sq zobowiqzaniem dla Starosty. A w budzecie powiatu nic z tych rzeczy, 

o ktorych mowit radny Kurkus nie jest zapisanych. Jakies srodki na projekt drogi z Chlewisk do 

Nowak, okoto 350.000 zt, ktore Sq w wi~kszosci po stronie Gminy Skorzec, jest zapisanych 

w budzecie, innych natomiast brak. Nast~pnie ztozyt wszystkim zyczenia noworoczne. 

- Sottys wsi Bojmie Antoni Chojecki zapytat kiedy b~dzie naprawiony chodnik przy drodze 

powiatowej, chodzi 0 okoto 200 m chodnika. (po dyskusji ustalono, ze chodzi tu 0 chodnik wzdtuz 



sklepow, ktory byt wykonany lata wczesniej). 

- Wojt zauwazyt, ze sprawy powiatowe zdominowaty nam t q sesj~. Drogi bez wzgl~d u na ich 

wtasciciela Sq dla wszystkich bardzo waznq potrzebq. Prawie we wszystkich remontach drog 

powiatowych partycypujq gmi,ny, my tez to robimy. Powiat ma znacznie mniej szy zakres obowiqzkow 

niz gmina, bo mu mamy oswiat~, bezpieczenstwo publiczne, ochron~ srodowiska i wiele, wiele 

innych . Wyjasnit, ze sottysowi chodzi 0 stary odcinek chodnika prowadzqcego od drogi powiatowej 

w kierunku rozwidlenia drog, wykonany bardzo dawno. Jesli uwaza Pan, ze chodn ik jest w ztej 

kondycji, to takie sprawy nalezy zgtaszac radnym powiatowym. Stwierdzit takze, ie juz od kilku lat 

sktada propozycj~ powiatowi, ze przejmie od niego niektore zadania np. podejmie si~ 

zaprojektowania modernizacji drogi zZeliszewa w kierunku tqczki i pozniej przekaze jq powiatowi 

aportem pod wspolnq inwestycj~. Propozycja taka nie zostata przyj~ta przez Starost~, widocznie ma 

inne priorytety niz gmina. My nigdy nie uchylamy si~ od pomocy powiatowi, j es li chodzi 0 jego 

inwestycja na naszej gminie. Broni si~ jednak przed takim wykonywaniem inwestycj i, ze w pierwszym 

roku buduje si~ nawierzchni~, w drugim chodnik a w kolejnym odwodnienie. Jes liby powstata 

dokumentacja kompleksowej przebudowy, to obejmowataby wszystkie te aspekty. Konczqc wyrazit 

podzi~kowanie dla radnych, sottysow i pracownikow Urz~du, ktorzy przez ten rok naprawd~ ci~zko 

pracowali, aby zrealizowac zaplanowane zadania . Podzi~kowat takze za wyrozumiatosc, ze nie 

wszystko da si~ zrobic jednego roku. Nast~pnie ztozyt wszyst kim noworoczne i ycze nia. 

- Sottys wsi Zdzar Krystyna Walecka w imieniu wszystkich sottys6w podzi~kowata Wojtowi i radnym 

za dostrzezenie ich pracy. 

- Sottys wsi Mingosy Andrzej Prochenka podzi~kowat natomiast za popom gm iny w budowie ich 

swietlicy wiejskiej. Poprosit takze 0 dalsze wsparcie, aby juz niedtugo mozna by to z tej nowej 

swietlicy korzystac. 

Wi~cej spraw roznych i gtos6w w dyskusji nie by to. 

Przewodniczqca ztozyta zyczenia noworoczne. Podzi~kowata takze za wspotprac~ i udziat w pracach 


Rady. 


Ad pkt 19. 


Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (lS-za) w imiennym gtosow aniu jawnym. 


Ad pkt 20. 


Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 


za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XXXVII Sesj i Rady Grniny Kotun. 



